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4. Interpelacia poslanca Narodnej rady Slovenskej republiky M. Beluskeho na ministra 
zdravotnictva Slovenskej republiky V. Lengvarskeho podana 2. decembra 2021 vo veci 
zadrzania lieku Ivermectin
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Vazeny pan minister,
V siilade s cl. 80 Ustavy Slovenskej republiky a § 129 zakona o rokovacom poriadku 

Narodnej rady Slovenskej republiky v zneni neskorsich predpisov si Vam dovol’ujem podat’ 

nasledovnu interpelaciu.
Lieku Ivermektin, ktory pomaha pri liecbe ochorenia Covid-19, sa pri liecbe priznakov 

koronavirusovej infekcie vyuzival v zahranici uz dlhsiu dobu, no na Slovensku nebol dostupny. 

Aj z tohto dovodu si ho lekari, farmaceuti i bezni I’udia zacali sami objednavat’ zo zahranicia, 

avsak este zaciatkom roka boli tieto zasielky liekov po dovezeni na Slovensko zadrziavane 

colnikmi. Ako dovod sa najskor uvadzalo to, ze liek nie je na Slovensku registrovany. Neskor 

(po registracii lieku) sa ako dovod zadrzania zasielok Ivermentinu uvadzalo, ze liek je iba na 

lekarsky predpis. Takto boli podl’a medializovanych informacii zasielky lieku Ivermektin 

zadrziavane napriklad v colnom sklade v Ziline.
V nadvaznosti na uvedene informacie si Vas dovol’ujem poziadat’ o vysvetlenie 

zodpovedanie nasledovnych otazok:
1. Co sa stalo s tymto zadrzanym liekom? Kde sa momentalne nachadza?

2. Co sa stalo konkretne so zasielkou, ktora bola zadrzana v Ziline?

3. Ake kroky robi ministerstvo zdravotnictva ohl’adne liecenia pacientov
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